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Met 191 exposanten en ongeveer 4.000 lokale en internationale bezoekers brak de 50e VDP 

Weinbörse-beurs alle voorgaande records. De Duitse minister van Voedsel en Landbouw, Cem 

Özdemir, gebruikte het als een kans om zijn plannen voor de wijnindustrie te delen. De VDP was 

slechts gedeeltelijk overtuigd. 

 

De Duitse minister van Landbouw, Cem Özdemir, wil meer betrokkenheid bij Piwis (Foto: Alexandra 

Wrann) 

In de context van wat hij de ‘uitdagende situatie voor de Duitse wijnbouw’ noemde, stelde Cem 

Özdemir het vooruitzicht op een stopzetting van de verdere aanplanting in Duitsland en een 

Europees ontwortelingsprogramma. Er zijn gesprekken gaande met andere EU-leden, zei hij. Het 

leidende principe voor de Duitse wijnbouw zou kwaliteit moeten zijn in plaats van kwantiteit. 

De suggestie dat de door Europa gefinancierde ontwortelingsplannen die we al in Frankrijk hebben 

gezien, ook nuttig zouden kunnen zijn voor Duitsland, wordt steeds vaker geuit. In haar catalogus 

met eisen voor de verkiezingen voor het Europees Parlement roept de Duitse 

Wijnbouwersvereniging (DWV) op tot een verbod op nieuwe aanplant, een wijnbouwprogramma en 

manieren waarop mensen het beroep op een sociaal verantwoorde manier kunnen verlaten. "De 

industrie moet een nieuw evenwicht vinden waarbij het aanbod en de vraag op de lange termijn 

samenkomen", schreef Christian Schwörer, secretaris-generaal van DWV in februari 2024. 

Vooral Frankrijk pleit momenteel voor dit soort programma's op nationaal en EU-niveau. Tot nu toe 

heeft de EU Frankrijk 160 miljoen euro toegezegd om wijngaarden te rooien. En de Franse minister 

van Landbouw beloofde tijdens de laatste Millésime Bio in Montpellier 230 miljoen euro aan 

financiering als noodhulp en om een plan voor het trekken van wijnstokken te financieren. 



Op de VDP-wijnbeurs, sprak Özdemir ook over duurzaamheid. Hij prees de VDP als vernieuwer en 

pionier en riep hem op om het onderwerp schimmelresistente Piwis-variëteiten verder te 

bevorderen. 

Tot nu toe zijn deze nog geen aandachtspunt geweest voor de VDP, zoals de vereniging aan 

Meininger Verlag bevestigde: “De VDP staat open en positief tegenover Piwi’s. Wij geloven echter 

dat ze nog steeds op weg zijn, vooral wat betreft hun onderscheidend vermogen, expressie en 

perfecte geschiktheid voor bepaalde terroirs." Alleen wanneer Piwis de traditionele variëteiten in die 

mate kan vervangen dat "de identiteit van onze waardevolle appellations onmiskenbaar tot uiting 

komt en een uitspraak over de rijpheid kan worden gedaan, zal betrokkenheid bij de zeldzame 

toplocaties denkbaar zijn." Bovendien is de daadwerkelijke langdurige resistentie van de rassen 

tegen ziekten nog niet bevestigd. De woordvoerder wees het verzoek van de minister af en 

vervolgde: "Als VDP ondersteunen wij uiteraard de weg naar Piwis, we zijn blij met alle vooruitgang 

en toename van de kennis; helaas kunnen we vanwege onze op oorsprong gebaseerde productie 

nauwelijks pioniers zijn."  

 


